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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Megnyugtató a gáztározók töltöttsége? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A szocialista kormányzás intézkedései a földgáz biztonsági tartalékának bővítése terén kiemelkedő
jelentőségűnek mondható. A gáztározók száma, a tárolható mennyiség jelentősen növekedett, így
elmondhatjuk, hogy Magyarország kimagasló kapacitása az energiaellátás biztonságát jelentősen
szolgálja.

Télre készülve kérdezem Miniszter Urat :

Megnyugtató-e a gáztározók töltöttségi szintje?
Hogyan állunk azok feltöltésével ?
Mekkora az állami stratégiai készlet ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . október 4 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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